
 
 

 

 

Reactie ZuivelNL 
naar aanleiding van persbericht DDB d.d. 27 september 2019 inzake reactie 

commissie Remkes 

 

Het is onjuist dat ZuivelNL en de daarin samenwerkende organisaties van plan zijn of hebben 

aangeboden om wat voor zaak dan ook via een Algemeen Verbindend Verklaring te regelen. ZuivelNL 

is dat ook niet van plan. 

De passage in het rapport van de commissie Remkes waarin wordt gesproken over een AVV, verwijst 

niet naar ZuivelNL maar naar een wettelijke regeling in het algemeen.  

In onze reactie van 26 september op het rapport van de commissie Remkes hebben we aangegeven 

dat we als samenwerkende partijen betrokken willen zijn bij de nadere uitwerking van het beleid. Dat 

is namelijk in het belang van de Nederlandse melkveehouders. 

Ook hebben we in onze reactie een aantal zorgpunten genoemd, onder andere over hoe om te gaan 

met latente ruimte. Letterlijk staat in onze reactie daarover het volgende: … (ZuivelNL) spreekt zijn 

zorgen uit over de manier waarop zal worden omgegaan met latente ruimte op bedrijven. 

Met nadruk wijze we erop dat “betrokken willen zijn bij de uitwerking van beleid” niet betekent dat 

we dat beleid gaan uitvoeren. 

 

Dit statement is opgesteld door ZuivelNL en de samenwerkende organisaties LTO Vakgroep 

Melkveehouderij, Nederlandse Melkveehouders Vakbond (NMV), Nederlands Agrarisch Jongeren 

Kontakt - Melkveehouderij (NAJK), Nederlandse Zuivel Organisatie (NZO), Biohuis-melkveehouderij en 

Netwerk GRONDig. Voor vragen kunt u contact opnemen met ZuivelNL via telefoon 070 - 2191600 

(Ria de Koning, secretaresse). 

 

 

 

 

Den Haag, 28 september 2019 

 


